



Date: 01/04/2024

Ref: LM_LTR_018_2024

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai, UAE

Subject: Notification on the date of the annual cash dividends of Dubai Refreshment P.J.S.C

With reference to the subject above and the announcement related to the Annual general Assembly held on Wednesday 27/03/2024, at 12:00 pm in the company Headquarter in Dubai, UAE and through video conference technology, The Company publishes the following notification in relation to the entitlement date of the cash dividends that are approved in the above meeting:

Approve the Board of Directors' proposal concerning the distribution of annual dividends, at AED 72 Million, 80% of the paid up capital, 0.80 AED/share.

Cash Dividends				
Period	Amount in (AED)	Last Entitlement date	Ex Dividend date	Record
Annual cash dividends	AED 72 Million	04/04/2024	05/04/2024	12/04/2024

Record date: In the event that the Record Date is a public holiday, then the Record date shall move forward by one business day.

Many Thanks,

Karem Mahmoud
Director of Legal

Copy to SCA

التاريخ: 01/04/2024

المرجع: LM_LTR_18_2024

السيد / حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

الموضوع: تنويه بشأن تاريخ استحقاق الأرباح السنوية لشركة دبي للمربطبات (ش.م.ع.)

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى الإفصاح المتعلق بقرارات الجمعية العمومية السنوية لشركة دبي للمربطبات (ش.م.ع.) المنعقد نهار الأربعاء الموافق 2024/03/27 في تمام الساعة الثانية عشر ظهراً وذلك في مقر الشركة في دبي وعبر تقنية الاتصال المرئي الإلكتروني، تنشر الشركة التنويه التالي فيما يتعلق بالأرباح النقدية التي تم إقرارها خلال الاجتماع المذكور:

التصديق على مقترح مجلس الإدارة بشأن توزيع الأرباح السنوية النقدية بنسبة 80 % من قيمة رأس المال بقيمة 72 مليون درهم، أي 0.80 درهم لكل سهم.

أرباح نقدية				
الفترة	المبلغ بالدرهم الاماراتي	تاريخ استحقاق الأرباح	تاريخ الاستبعاد من الأرباح	تاريخ إغلاق السجل
أرباح سنوية نقدية	72 مليون درهم	2024/04/04	2024/04/05	2024/04/12

تاريخ إغلاق السجل: في حالة تصادف يوم التسوية إجازة عامة، يكون التسوية أول يوم عمل بعد الإجازة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Signed by Karem Mahmoud, Date: 01-Apr-2024 09:07 AM +04:00, Do cID: e21fdde1-3c58-443d-baf0-03430796677e.

كارم محمود
مدير الشؤون القانونية

نسخة لهيئة الأوراق المالية والسلع

